

新光三越遊客贵宾卡 申请书

SHIN KONG MITSUKOSHI Visitor Privilege Card Membership Application Form

新光三越百货 竭诚欢迎您的加入 You are welcome to join us!

填写日期(Date): _____年(YY)____月(MM)____日(DD)

由工作人员填写(For Official Use Only)

*以下粗框字段为必填, 请务必完整填写

申办店别(Store): _____店

*The following sections are required.

新入会 续会 补(换)卡

Please fill out the information correctly.

New Registration / Renewal / Replacement

护照英文 姓名 Name		护照号码 Passport Number		生日 Date of birth	西元 年 月 日 YYYY / MM / DD
性 别 Gender	<input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female	E-mail			

本人填写此申请书表示愿意成为新光三越百货游客贵宾卡(Visitor Privilege Card) 之会员, 以享有会员权益如下:

1.持卡同享新光三越信用卡折扣优惠(超市除外) 2. 获得相关购物情报、活动讯息、折扣快讯等 3. 其他公告事项

The applicant would like to join SHIN KONG MITSUKOSHI Visitor Privilege Card Membership which grants rights of member as follows: 1. Enjoying same discount as SHIN KONG MITSUKOSHI credit card excluding using in the supermarket. 2. Receiving newsletter of shopping guide, events and discounts, etc. 3. Other privileges announced by SHIN KONG MITSUKOSHI from time to time.

本人确知并同意新光三越百货股份有限公司保留随时变更、修改、增加或删除游客贵宾使用之权利且该等改变将立即生效, 会员请自行检阅当时会员权利条款。

The applicant notes and agrees that SHIN KONG MITSUKOSHI reserves the right to change, modify, add or remove portions of these rights of using Visitor Privilege Card at any time and such changes will become effective immediately. Members are advised to check current Terms of privileges.

本 人 The applicant 同意 Agree 不同意 Disagree

新光三越百货股份有限公司得依法令规定, 搜集、处理及利用本人数据, 并同意新光三越百货股份有限公司得将本人数据于营销、合作目的、相关附随业务(包括但不限于营销品之装封、邮寄、简讯通知等)之范围内, 提供其公司法上关系企业或合作厂商使用, 以便本人享有新光三越百货股份有限公司或其公司法上关系企业、合作厂商提供之各项优惠权益、各型式促销活动讯息。

I acknowledged and agreed that SHIN KONG MITSUKOSHI could collect, handle, and use the information that I provided in the scope of marketing, cooperation, and other associated business (including, but not limited to the filling and capping, mailing, and texting of the sales information), and provide it to the affiliated enterprises or cooperated company for the applicant to have promotional activities or sales information from SHIN KONG MITSUKOSHI, affiliated enterprises and cooperated company .

※**请注意:** 凡未勾选者视为同意本条款; 凡勾选不同意者新光三越百货股份有限公司可能拒绝或取消其申请。

Please note: Application without tick will be deemed as "Agreed" with the term. Application ticking "Disagree" with the term could be rejected or rescinded by SHIN KONG MITSUKOSHI.

顾客签名(Signature): _____

*下栏为工作人员填写字段, 请勿填写 *For Official Use Only.

游客贵宾卡卡号(共 15 码, 请工整填入)	工作人员确认栏(请签名或用印)		
83-06-□□□□□□□□□□□□□□□	收件人员		建档人 A
	专柜名称		建档人 B